
Bestyrelsesmøde – November

Dato: 09.11.2022

Tid: 17.00-19.30

Sted: DGI-huset

Indkaldt: Bestyrelsen

Mødeleder + snack

ansvarlig: Karoline

Referent: Ayla

Deltagere:
Karoline Lender (KL)

Ayla Raundahl (AR)
Maria Lodahl Agerbæk (MLA)
Helene Kristine Madsen (HM)
Trine Schack Sørensen (TS)

Suppleanter: Emilie Gottlieb (EG)

Afbud fra:
Emilie Ringgaard (ER)

1. Gennemgang af dagsorden

2. Opdatering af Trello

3.
Spørgsmål fra gymnastik

- Hotspot: Super nederen, at første hotspot måtte aflyses (nok dårlig timing ift. opstart af hold).
Hvad kan vi gøre, for at der kommer mere opbakning til hotspottræningerne? Og skal vi fortsat
arbejde for at holde Hotspot i foråret?

- PR har haft møde med Signe fra Gym. udvalg
- De har talt om mange muligheder for promovering - bl.a. få DGI til at promovere det,

elevforeninger på højskoler, fest-promo-person på holdene skal lægge det ud med
meningsmåling, mails til studerende via studenterråd, opslag på facebook
begivenheder, mere specifik info

- Kommunikation mellem udvalgene er svær - vi skal præsentere udvalgene for trello
‘ASG - Hele foreningen’ - alle i udvalgene skal ind i den!

- Mail fra Anja vedr. gulv på SFI til Kinesis ekstratræning.
- Karo har svaret og tager den med videre ;)

4.
Planlægning instruktørmøde inden light

- VIGTIGT med fremmøderegistrering - skal lige nævnes igen til Light
- Udfyld kvitteringsskema når i sender kvitteringer! Kvitteringsskema - udfyld det før i sender
- Sandwich - KL er ikke hjemme og kommer ikke så en anden skal stå for det

- Ayla kan stå for det. Hvor mange bliver vi?
- Dagsorden:

https://docs.google.com/document/d/1D0AEM0mH0JtDTDuOsdMnWgjEZhxC2xYwUw3V0-Bi0
-c/edit#

https://padlet.com/karolinelender2/4cd9pga3iief2lo4

https://docs.google.com/document/d/1D0AEM0mH0JtDTDuOsdMnWgjEZhxC2xYwUw3V0-Bi0-c/edit#
https://docs.google.com/document/d/1D0AEM0mH0JtDTDuOsdMnWgjEZhxC2xYwUw3V0-Bi0-c/edit#
https://padlet.com/karolinelender2/4cd9pga3iief2lo4


5.
Kontor

- Møde med jumping fitness pigerne - de kommer kl. 19. De har fået godkendt puljen og
fortæller mere om det.

- Super, vi glæder os til at høre mere!

- PG er tilbagebetalt og holdet slettet, instruktørerne får ingen godtgørelse, da de afbryder
holdet.

- PG valgte selv at afbryde holdet, så derfor er kontrakten ikke gyldig længere.

- ASG Forårsopvisning - besked fra instruktør om at rep-stævne ligger den weekend. Hvilken
dato?

- 1. April i Lyseng idrætscenter. KL skriver

- P-bøde gæsteinstruktør - info…
- Vi refunderer ikke p-bøder…

- NorthSide - info…
- 15 skal deltage som frivillige. Det bliver meldt ud til ASG Light.

- ASG opvisning 2023 - forespørgsel fra AGF øvede piger
- Øvede piger vil gerne med til forårsopvisningen.

- Underskrive dokument
- Done

- Er der noget i mangler status på ift. budgettet? Man må altid skrive, hvis man vil vide noget ift.
hvor meget vi har brugt på de forskellige poster.

- Det er noteret.

6. Møde med jumping fitness
- Tænkt at træne i nærheden af Nord (Skovangsskolen eller Kathrinebjerg).
- Rimelig åbne for ugedage (måske mandag/onsdag, og ellers det, som kan lade sig gøre - kun

en gang i ugen). Tidsrum: 18-20 ca. (en time) (gerne have lidt lidt tid i hver ende). Træner
holdet sammen.

- Kombi af kontingent samt gang-til-gang tilmelding (ligesom vi gør ved andre hold)
- Minimum 4 år i foreningen (og er gode til at spotte nye instruktører, som så bliver uddannet -

så, hvis de flytter, så er der nogen til at overtage holdet)
- Event for frivillige: ja tak!
- Opstartsdato følger efter der er kommet afklaring på hal, levering af trampoliner mv.
- Vi starter med 12 trampoliner.

7.
Andet

- Nye tøndebånd til kinesis? Status på redskaber (budget 20.000 kr.), vi har brugt: 8639,5 kr.

- Ja, det skal de bare gøre. KL skriver til dem, at de bare selv skal bestille dem.



- Hvad skal vi til bestyrelses hygge den 4. december?
- Den er skrevet i kalenderen og vi skal ud og spise

- Spørgsmål fra Classic: må vi få betalt vores instruktør tøj?
- Op til 500 kr. til hver instruktør. Kan bruges på tøj, som gør, at instruktørerne “bliver en

del af holdet”.

- Hvorfor er redskaber ikke inkluderet i DGI Huset, når nu vi har lavet aftale med DGI Huset om
det i forbindelse med springhold?

- KL køb dymo maskine til kontoret

- Skab i DGI Huset er blevet ryddet op - noget er smidt ud eller kørt på kontoret.
-

7.
Dato for næste bestyrelsesmøde

- Torsdag d. 5 januar kl. 17.

8.
Upload referat på hjemmeside


